## 8 Days Island's Mountains and Attractions

GV2-8D18076A Depart Every Saturday

Validity: Jul 18 - Dec 18

#### Day1 SAT Departure > Taipei

\* Champion Hotel or similar Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

#### Day2 SUN Taipei-Hualian \* B/L/D \*Butingtu BNB or similar

Jiufen ~ Suhua Highway ~ Taroko National Park ~ Memorial arch ~ Swallow Grotto ~ Eternal Spring Shrine

Jiufen: Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. It provides a wide range of souvenirs and snacks, attracting a large number of tourists. If you come to Jiufen do not miss the famous snack - the taro balls. Taroko National Park: Taroko is famous for its spectacular mountains and marble canyons. Cliffs and canyons stretch along Liwu River. Four million years ago, the island of Taiwan was formed by the collision of plates. After millions of years of wind erosion, the marble rocks were exposed and cut by Liwu River, creating impressive grand canyons. Swallow Grotto: This part of Tailuge(Taroko) Gorge is composed of marble cliff faces covered with small holes, the result of long-term erosion by river and ground water. House swifts and Pacific swallows often forage and nest here, giving the place its name. Eternal Spring Shrine: Eternal Spring Shrine: Spring water adjacent by the Eternal Spring Shine (Changchun Temple) flows all year round, and the Highway Bureau named it after "Changchun Falls." It is now scenic spot with special significance on the Central Cross-Island Highway.

#### Day3 MON Hualian-Taitung\* B/L/D \* Taitung Hotel or similar

Chihsing Tan Scenic Area ~ Farglory Ocean Park ~ Tropic of Cancer

Chihsing Tan Scenic Area: The beach there has an elegant arch shape. The seawater there is clean and blue. The black stones there are crystal. From here visitors can see the great green mountains afar and the twisting highways. Farglory Ocean Park: Farglory Ocean Park is located in Hualien, Taiwan is now quite famous marine park. More than 10 kinds of featuresat Ocean Park Ocean Village, Aquarium, Shark, sea lions ecological park, ecological park dolphin, dolphin swim with pool, sea lions fee dingpool, street carnivals, water parks, machine rypark, Kids, Fantasy Crystal Castle theme park, visitors can see a variety of surprising this precious marine life, and see wonderful exquisite, sea lion sand dolphins surf applauded the show, is a vivid, rich tourist paradise.

#### Day4 TUE Taitung-Kaohsiung \* B/L/-- \* International Citizen Hotel or similar

Meinong Hakka Village ~ Buddha Memorial Center ~ Singuang Ferry Wharf ~ Xinjujiang Night Market

Meinong Hakka Village: Meinong Hakka Cultural Museum is located as a local landmark. It has the important mission of the preservation of Hakka culture and heritage. Thrifty hard Hakka traditional virtues and spirit is revealed. Buddha Memorial Center: Built to worship buddha's relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main staTUE of the temple is 108 meters high and considered as the tallest staTUE of the world. Xinjujiang Night Market: Young people, new fashion, recreation, shopping and dining all collide at New Juejiang, which is rapidly sucking in new businesses to become Kaohsiung's biggest shopping destination. New Juejiang is the place to go in southern Taiwan for imported goods and chic attire, much of it arriving in step with debuts in the fashion capitals of the world.

#### Day5 WED Kaohsiung-Chiayi \* B/L/D \* Alishan Gou Hotel or similar

Forever Bridge ~ Fen Chi Lake Lunch Box ~ Alishan Forest Park ~ Sisters Pond ~ Shouzhen Temple

**Alishan Forest Park:** Alishan is very famous for the sunrise view and the cloud ocean. The clouds are so dense and thick that the mountaintops appear like islands on the cloud ocean. The best time to watch the cloud season is autumn and visitors can go to Ziyun Temple, Alishan Hotel, Alishan Rail Station, Zaoping Park and the first parking lot.

#### Day6 THU Chiayi-Taichung \* B/L/-- \* Taichung One Chung or similar

SUN moon Lake ~ Viewing Platform ~ Wen-Wu Temple ~ Fengjia Night Market

**SUN** moon Lake: The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake. **Wen-Wu Temple**: Located in the northern waist, dedicated to Confucius

(Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum. **Fengjia Night Market:** It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

### Day7 FRI Taichung-Taipei \* B/L/-- \* Champion Hotel or similar

Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ CKS Memorial Hall ~ Ximending ~ Vigor kobo ~ Shihlin Night Market

**Taipei 101 Shopping Mall:** Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center. **CKS Memorial Hall:** Chiang Kai-shek Memorial Hall was built to commemorate the late President Chiang Kai-shek. It is a popular resort which activities, gatherings and wedding photography seen all the time and it is a place that foreign tourists have to visit. **Ximending:** Here is a collection of all the favorite of the young people nowadays including movies, fashion, popular collectables, tattoos, international cuisine, idol singer autograph ... Ximending becomes teenagers new paradise.

#### Day8 SAT Taipei → Sweet Home \* B \* Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

\*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP: Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Facial Mask.

#### GV2-8D18076A 星期六出發 ★保證一晚入住北台灣最大夜市★ 8 天 台灣名勝山林環島之旅

\*一次走訪台灣國際三大風景區~阿里山、日月潭、太魯閣,感受真正台灣之美

\*特別安排台灣最大海洋樂園~遠雄海洋公園,精彩的海洋秀及設施等你來體驗 \*餐食:台灣牛肉麵、奮起湖便當 Dayl SAT 出發地→台北 \* 冠君飯店或同級 3★ 接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,台北是台灣最大的都市,體驗台北整體發展活潑的多樣性。 Day2 SUN 台北-花蓮 \*早餐/午餐/晚餐 \*布丁兔民宿或同級

九份老街~蘇花公路~太魯閣國家公園~牌坊~燕子口步道~長春祠

(若燕子口封閉步道,則改為太魯閣管理處並讓貴賓確認是否如實封閉)九份:曾經是挖金礦後的廢棄山城,因電影《悲情城市》而再度繁華,成為台灣最熱鬧最長的一條老街,各式各樣的手信、紀念品及小吃,吸引大量遊客上山逛街,千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。太魯閣國家公園:台灣知名國家公園,由大理石所構成的峽谷景觀,沿途的風光山色,自然的岩石皺摺,清澈的山水溪流,相當美不勝收!燕子口步道:為太魯閣峽谷的一段大理石峭壁,峭壁有許多小洞穴,是由河流與地下水長期侵蝕所造成的壺穴,因常有小兩燕、洋燕在峭壁間覓食或築巢,形成「百燕鳴谷」的奇景,因而成「燕子口」。長春祠:為紀念開挖中横公路死去的英雄,依山而蓋,清新的泉水自山壁湧出,形成一道飛瀑,有如國畫般的山水潑墨畫美景,太魯閣必拍景點。

#### Day3 MON 花蓮-台東\*早餐/園區餐卷 200/晚餐 \*台東飯店或同級 3★

七星潭風景區~遠雄海洋公園~北回歸線地標

七星潭風景區:花蓮最大最美的海岸,可欣賞太平洋風光,為花蓮最佳的踏浪撿石好去處。遠雄海洋公園:遠雄海洋公園位於花蓮,目前是台灣地區相當著名的海洋公園。於海洋公園內設有海洋村、海遊館、鯊魚館、海鄉生態公園、海豚生態公園、海豚同遊池、海獅餵養池、嘉年華大街、水上樂園、機械樂園、兒童王國、夢幻水晶城堡等 10 多種主題樂園,遊客們可在此看到多種稀奇珍貴的海洋生物,及看到精采絕倫、拍岸叫好的海獅及海豚秀,是一處生動、豐富的觀光樂園。北回歸線:北回歸線為夏天太陽直射北半球離赤道最遠的距離,分割熱帶及溫帶地區的重要地標線

#### Day4 TUE 台東-高雄\* 早餐/午餐/夜市自理 \* 國際星辰大飯店或同級 4★

美濃客家村~佛陀紀念館~高雄港.星光水岸公園~新崛江商圈

美濃客家村:為推廣美濃客家文化而成立,並保有美濃油紙傘的手工藝品技術,此外並有相當多客家美食及客家文物,來此必喝的是客家擂茶。佛陀紀念館:佛陀紀念館為供奉佛祖的舍粒子而建,是一座融合古今與中外、傳統與現代的建築,具有文化與教育、慧解與修持的功能,主館上方為世界最高 108 米佛像,館內並有全世界第一間素食 7-11,相當特別。星光水岸公園:高雄新規劃之碼頭,除了在地裝置藝術,並可欣賞高雄港及高雄地標 85 大樓

新崛江商圈:高雄最熱鬧的商圈,各類精品、服飾,款式前衛與巴黎、米蘭、香港、東京同步流行,為南台灣年輕人最喜愛的流行商場,是年輕人的流行購物天堂。

#### Day5 WED 高雄-嘉義\* 早餐/奮起湖便當/晚餐 \* 高山青大飯店或同級 3★

天長地久橋~奮起湖車站~四方竹林~阿里山森林遊樂區~姊妹潭~受鎮宮~阿里山神木

阿里山森林遊樂區:阿里山森林遊樂區內許多著名的景點如姐妹潭、樹靈塔、三代木、受鎮宮、三兄弟、象鼻木、光武 檜是到阿里山旅遊不可錯過的景點,走在園區內可以享受天然的紅檜木芬多精,並感受巨大神木的雄偉的震撼!

#### Day6 THU 嘉義-台中\* 早餐/午餐/逢甲夜市自理\* 一中商旅或同級 4★

日月潭風景區~向山觀景台~文武廟~逢甲夜市

日月潭風景區:全台最大淡水湖泊,四周群巒疊翠,山水相映的景致相當美麗,南形如月弧,北形如日輪,所以名為『日月潭』,是古今中外遊客來台必訪景點。文武廟:位於潭北山腰上,因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名,殿宇沿山勢而建,分前、中、後三殿,佔地廣闊,色彩以金黃色為主,為中國北宮殿式廟宇,氣勢十分雄偉。

逢甲夜市:是全台灣最大且著名的觀光夜市,逢甲夜市的消費以『俗擱大碗』為最吸引各路愛好夜市的民眾;逢甲夜市以新奇又有趣的小吃聞名,成為創新小吃的原始地,大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰…等都是不可錯過的美食。

#### Day7 FRI 台中-台北 \* 早餐/晚餐/夜市自理\* 冠君飯店或同級 3★

台北 101(觀景台自費)~中正紀念堂~西門町~維格餅家~士林夜市

台北 101:台灣第一高樓,總高度達 508 公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

中正紀念堂:為紀念台灣第一位總統蔣介石而建造,占地廣闊、建築美麗,是民眾活動聚會及婚紗攝影的勝地,更成為國外遊客必訪之地。西門町:這裡集合了時下年青人所有的最愛,電影、流行服飾、飾品、流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會…,都讓西門町成為年輕人最愛的流行新樂園。士林夜市:台北市最具規模的夜市之一,以各種傳統小吃聞名國內外,如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸…等各種台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

Day8 SAT 台北-桃園+甜蜜的家 \* 早餐 早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

\*上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、美妝品免稅店

# 2018 GV2 價格表

行程編號

抵台日期

價格

服務費

留人层差

GV2-8D18076A 台灣名勝山林環島之旅



SG\$505

SG\$36

SG\$250

- 1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 3.2 歳以下(24月內) 之Infant 免費
- 4. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- 5. Mid-Night Pickup and transfer surcharge (7pax SG 90p/way, 8pax above SG 160p/way) Time 0100 Till 0400 (Based on Ticket Time)
- 6 Minimum 2 Person

**Click here to Submit Enquiry** 

(BD-260218)